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O ČEM SNÍM, KDYŽ NÁHODOU SPÍM

méně předmětů - více soustředěného studia

lepší mentální zdraví studentů - čas na samostudium, fyzický pohyb, výlety, čtení knih, život

fakulta architektury studentům - příjemnější nábytek, kreativní prostředí, svobodu studentům i ateliérům

zlepšení fakultních knihoven - možnost výpůjček, hledání ideálnějších prostor, nová studijní místa

otevření fakulty architektury světu - zdůraznění role edukace společnosti

Mým cílem je neúnavně propagovat smyslupnější studijní plán. Je potřeba zbavit se mnoha předmětů 
izolovaných ve vlastních škatulkách, které nejsou obsahem přizpůsobeny studentům architektury, ale spíše 
stavebním inženýrům. Tyto předměty zabírají čas studentům, který by mohly trávit prací na ateliérech a 
především na sobě.

Architekti a designéři tvoří nový svět. Musíme být optimističtější, pokud má tento svět za něco stát. Více 
odvahy, více lásky, více tvořivosti, více radosti do tvorby. Škola si nemůže dovolit ztrácet talentované 
jedince obsesivním trváním na starých konceptech učení technických předmětů, které jsou v praxi 
nepoužitelné. 

Škola stojí a padá na učitelích, ateliéry ve škole by měly projít důraznou kontrolou kvality. Fakulta nese 
část morální zodpovědnosti za dovednosti žáků a následně za kvalitu veřejné architektonické debaty a 
produkce.

Posláním architekta je učit se celý život. Tříletý bakalářský program je nesmyslně přecpaný informacemi, 
studenti to nemají šanci strávit. Společně s rozšířením programu na 4 roky jsem pro možnost výjezdů do 
zahraničí už na bakalářském stupni, těchto pobytů není nikdy dost.

A neberme se tak vážně. Život není jenom architektura. A design. A krajinářská architektura. Tak.


